
Referat møte i FAU 1.11.21 

Rektor informerer 
Rektor Tore Haugen innledet med å understreke at han mente det var viktig å holde så hyppig 

kontakt som han gjør, ved å delta i FAU-møter månedlig. Han påpekte viktigheten av åpenhet mellom 

oss foreldre og skoleledelsen. 

Resultater på nasjonale prøver viser at Vinderen skole ligger godt over landsgjennomsnittet og også 

godt over snittet i Oslo. Det var spenning knyttet til hvordan pandemien ville påvirke testene, men 

resultatene viser at Vinderen skole har holdt seg på samme nivå som før. Rektor understreker at det 

viktigste er å ligge jevnt og klare å ivareta det høye nivået over tid. 

På FAUs forrige møte ble det stilt spørsmål om utsiktene til å oppfylle lærernormen. Det fremgår av 

forskrift til opplæringsloven § 14A-1 at kravet er at forholdstallet mellom elever og lærere maksimalt 

skal være: 

a) 15 elever per lærer på 1.–4. årstrinn 

b) 20 elever per lærer på 5.–7. årstrinn 

Rektor informerte om at man allerede oppfyller normen for 5.-7. trinn og at man er 0,2 årsverk unna 

å oppfylle normen for 1.-4. trinn. Etter jul vil man antageligvis oppfylle normen også der fordi noen 

lærere da er tilbake fra permisjoner. 

Rektor kommenterte at han er godt fornøyd med hva man får ut av de midlene skolen får. Det er 

mye god skole for lite penger. Han har likevel en bekymring for om det er elever med behov for, eller 

som kunne nytt godt av, ekstra oppfølging som ikke får det på grunn av den stramme økonomien. 

Han påpekte at man til tider får ekstra bevilgninger fra kommunen, men at disse ikke kan brukes på 

personale fordi midlene er lite forutsigbare og man ikke kan risikere å måtte si noen opp igjen. Slike 

ekstrabevilgninger kan ikke tas inn i budsjettene. 

På spørsmål om hvordan det går med AKS informerte han om at AKS har økonomiske utfordringer 

etter pandemien. Man er i en prosess hvor man forsøker å finne økonomiske løsninger for AKS som 

ikke innebærer å si opp ansatte eller på annen måte kutte i tilbudet. Man vil i det lengste forsøke å 

opprettholde det gode AKS-tilbudet til barna. 

 

Nytt fra driftsstyret 
Cecilie Gudesen Torp er foreldrerepresentant i driftsstyret og informerte om at det er et spørsmål 

om driftsstyret vil kunne godkjenne et budsjett der man ikke oppfyller lovpålagte krav. Lærernormen 

er ikke oppfylt og det er satt et avvik på Oslo kommune fordi Vinderen ikke har nok lærere til å 

oppfylle lærernormen. Driftsstyret har sendt et formelt spørsmål til Oslo kommune om hva 

kommunen gjør for å følge opp det at man har et slikt avvik.  

FAU mener det er viktig at lærernormen blir oppfylt, og er skeptiske til å godkjenne et budsjett der 

lovpålagte krav ikke er oppfylt.  

 

Skolepolitikk 
FAU bekymrer seg for om den stramme økonomien ved skolen gjør at enkelte av de elevene som har 

behov for noe mer tilrettelegging ikke får det de behøver. FAU vil fortsette å jobbe for at skolen skal 



få noe mer midler over bevilgningene fra Oslo kommune. FAU mener den manglende oppfyllelsen av 

lærernormen viser at bevilgningene ikke strekker til for å kunne drive skolen etter de reglene man 

har satt. 

o Gruppen for skolepolitikk skal høre med andre skoler i vårt distrikt som vi vet er i 

lignende situasjon – hvordan håndteres den stramme økonomien der? Brytes 

lærernormen? Drives skolene med underskudd? 

FAU-leder informerte om et møte vedrørende ungdomskolene i området. Det fremstår som at også i 

skoleplanlegging over tid nedprioriteres skoler i vår del av byen. Det er for få ungdomsskoleplasser i 

området. 

 

Trafikkaksjon for FAU 
Trafikkgruppa foreslår å kjøre samme opplegg som i fjor. Alle FAU-representantene deltar i en 

todagers aksjon der vi plasserer oss ut i trafikken på punkter der vi vet det er fare for farlige 

situasjoner. Foreslått å endre enkelte av punktene fra i fjor – man tar ut det stedet der det var 

rapportert om lite problemer i fjor, og tar inn en vakt i sykkelveien langs Ring 3. 

• Onsdag og torsdag i uke 47 

 

AKS 
AKS-gruppen har ikke gjennomført noe formelt møte med ledelsen. FAU oppfordret gruppen om å 

forsøke å få i stand et møte med leder for AKS for blant annet å diskutere den økonomiske 

situasjonen som rektor redegjorde for. 

 

Temakveld 
Gruppen har ikke startet arbeidet ennå og ba om innspill fra FAU til temaer. Forslag om foredrag om 

hvordan beskytte/snakke med barna om porno på nett. 

 

Venneforeningen 
Avtroppende leder for Venneforeningen informerte om det siste årets situasjon der 

Venneforeningen har slitt med dårlig økonomi etter pandemien. Hun redegjorde for deres primære 

oppgaver.  

Det viktigste nå er å sikre inntekter til Venneforeningen. Alle foreldre må kjenne til hvordan man 

bidrar til Venneforeningen og få en oppfordring til å gi penger til foreningen VIPPS 23972. 

Venneforeningen har oppfordret foreldre til å gi 300 kr per barn, men understreker at all innbetaling 

er frivillig.  

Venneforeningen gjennomfører og arrangerer velferdstiltak for elevene, som for eksempel karneval, 

disko og skoleball.  

FAU mener rektor må være tydelig i kommunikasjonen angående innbetalinger og innsamling av 

penger til leirskole. FAU vil diskutere med det nye Venneforeningsstyret hvordan fremtidig 

samarbeid skal foregå. 



Klasse Representant Til 
stede 

1A Jørgen C. Perminow x  
 

1B  
 

Anniken Borgen x 

1C 
   
 

Hanne Anita Johnsen Eggereide x 

2A 
   
 

Erik Nesvold    

2B  
 

Malin Thorngren x 

2C  
 

Geir Henning Ohrvik x 

3A  Karl Christian Waage Mathisen 
 

x 

3B  
 

Ida Torgersdotter Øygard Haavardsholm x 

3C  
 

Hilde Haugen Kallevig  

4A  
 

Øyvind Stadheim Qvale x 

4B  
 

Pål Heldaas x 

5A  
 

Marianne Rye Beck  

5B  
 

Nina Egeli x 

5C  Hilde Martmann- Moe Sommerstad  
 

x 

6A  
 

Kristin Haug x  
 

6B  
 

Christian Otto Hartmann  

6C  Monica Vestengen 
 

 

7A  
 

Marianne Aanesen x 

7B  
 

Morten Hammer x 

7C  
 

Cecilie Gudesen Torp x 

 

      Referent: Ida Torgersdotter Øygard Haavardsholm 


